

Pembayaran sewa beli kenderaan dari keselesaan rumah biskita

Kami sangat menggalakkan biskita untuk menggunakan kaedah perbankan digital dan elektronik bagi pembayaran bulanan sewa beli. Sebarang perjumpaan di cawangan adalah hanya jika perlu dan amalkan penjarakan.

PEMINDAHAN KEWANGAN SECARA PERCUMA

Jika biskita tidak mempunyai akaun Baiduri

Mulai 1 April 2020 hingga 31 Disember 2021, gunakan pemindahan kewangan langsung secara percuma daripada akaun biskita di mana-mana bank di Brunei kepada akaun Baiduri Finance.

Log masuk ke portal perbankan dalam talian (online) bank biskita dan masukkan Baiduri Finance sebagai benefisiari menggunakan butiran berikut:

Nama Benefisiari

Baiduri Finance Berhad

Bank Benefisiari

Baiduri Bank

Alamat Benefisiari

Units 1-3, Ground & 1st Floor, Sumbangsih Bahagia, Kompleks Perindustrian Beribi, Gadong BE1118

No Akaun Benefisiari

010-111-223-0188

Pilih Perkhidmatan Pemindahan "Transfer Services" – Pemindahan kepada bank di Brunei "Transfer to banks in Brunei" (atau Pemindahan Tempatan "Local Transfer") untuk membuat pembayaran kepada Baiduri Finance.

Dalam Pesanan/Tujuan Pemindahan "Message/Purpose of Transfer", sila nyatakan dengan jelas seperti berikut:

Pay KP [Nombor Kad Pengenalan Brunei 8-digit biskita][Nombor Pendaftaran Kereta biskita] HP [Nombor Akaun HP 8-digit terakhir]

Contoh: Pay KP 31009474 BAG981 HP 34567801

PEMINDAHAN KEWANGAN SECARA PERCUMA

Jika awda mempunyai akaun Baiduri

Bayar dengan lebih mudah menggunakan Bayaran Bil menerusi Baiduri b.Digital Personal yang boleh didapati menerusi laman sesawang dan aplikasi mudah alih kami. Biskita juga boleh memilih untuk memohon potongan bayaran secara automatik daripada akaun atau kad Baiduri.

APLIKASI BAIDURI FINANCE MOBILE

Pembayaran diterima dengan kad kredit, debit atau prabayar yang dikeluarkan oleh institusi kewangan tempatan.

Biskita juga boleh memohon untuk perkhidmatan pembaharuan insurans dan road tax, memohon untuk pinjaman kereta melalui HP Online, mengemas kini maklumat peribadi dan tender kenderaan.

Muat turun melalui App Store atau Google Play.

ATMs

Bayaran juga dapat dilakukan melalui ATM Baiduri.